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Sun Impression

Picture Description?)

A sunset over water creates a dramatic reflection, partially obscured by a dark silhouette.

Analysis?)

This evocative photograph captures a serene sunset over water, infused with a unique artistic style.
The horizon line, dominated by a dark, silhouetted landmass, is punctuated by the setting sun, which
appears as a semi-circle of light. A vibrant, almost otherworldly magenta-purple hue runs along the
horizon, creating a striking contrast with the pale, grainy sky above. The water reflects the sun’s glow
in a distorted, vertical streak, while subtle ripples add texture to the otherwise calm surface. The overall
effect is one of quiet contemplation, blending natural beauty with a dreamlike quality.
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Picture Data

002303 - Sun Impression

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 03/2014 05/2014 07/2014
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Sonneneindruck

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A sunset over water creates a dramatic reflection, partially obscured by a dark silhouette.
    
    
      Ein Sonnenuntergang über dem Wasser erzeugt eine dramatische Reflexion, die teilweise von einer dunklen Silhouette verdeckt wird.
    
    
      This evocative photograph captures a serene sunset over water, infused with a unique artistic style. The horizon line, dominated by a dark, silhouetted landmass, is punctuated by the setting sun, which appears as a semi-circle of light. A vibrant, almost otherworldly magenta-purple hue runs along the horizon, creating a striking contrast with the pale, grainy sky above. The water reflects the sun's glow in a distorted, vertical streak, while subtle ripples add texture to the otherwise calm surface. The overall effect is one of quiet contemplation, blending natural beauty with a dreamlike quality.
    
    
      Diese stimmungsvolle Fotografie fängt einen friedlichen Sonnenuntergang über dem Wasser ein, der von einem einzigartigen künstlerischen Stil durchdrungen ist. Die Horizontlinie, die von einer dunklen, silhouettierten Landmasse dominiert wird, wird durch die untergehende Sonne akzentuiert, die als Halbkreis aus Licht erscheint. Ein lebhafter, fast schon jenseitiger magenta-violetter Farbton verläuft entlang des Horizonts und bildet einen markanten Kontrast zum blassen, körnigen Himmel darüber. Das Wasser reflektiert den Glanz der Sonne in einem verzerrten, vertikalen Streifen, während subtile Wellen die ansonsten ruhige Oberfläche texturieren. Der Gesamteffekt ist ein Effekt ruhiger Kontemplation, der natürliche Schönheit mit einer traumartigen Qualität verbindet.
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